

Cairo, March 25, 2019

القاهرة في 25 مارس 2019

Attn: Mrs. Heba Elserafy  
Director Disclosure Department  
Egyptian Exchange

عناية: الأستاذة/ هبة الله الصيرفي  
رئيس قطاع الإفصاح  
البورصة المصرية

Dear Madame,

تحية طيبة و بعد،

Please see below a summary of the board of directors' resolution dated 25 March 2019,

فيما يلي ملخص لقرارات إجتماع مجلس إدارة شركة جلوبال تيليكوم القابضة ش.م.م المنعقد بتاريخ 25 مارس 2019

The following resolution was approved as presented:

وقد تمت الموافقة على القرار التالي:

- The extension of the maturity of the revolving credit facility of USD 100 million offered by VEON Holdings B.V., maturing on 31 May 2019 for an additional three months with the same current terms as per the authority granted to the Board of Directors by the Ordinary General Assembly dated 15 November 2018 to extend the revolving credit facility for additional 2 period(s), the term of each is three months, with the same current terms, depending on the needs of the Company and delegating Mr. Vincenzo Nesci in his capacity as Managing director and Mr. Gerbrand Leendert Harm Nijman in his capacity as Chief Financial Officer severally or jointly to sign any documentation related thereto.

- مد فترة استحقاق القرض المعبري الدوار البالغ 100 مليون دولار أمريكي من شركة فيون هولدنجز بي.في. والذي يستحق في 31 مايو 2019 لمدة ثلاثة أشهر إضافية بذات الشروط الحالية وفقاً للترخيص الممنوح لمجلس الإدارة بموجب الجمعية العامة العادية المنعقدة بتاريخ 15 نوفمبر 2018 بمد القرض المعبري الدوار لفترتين اضافيتين ، مدة كلا منهما ثلاثة اشهر بذات الشروط الحالية وفقاً لاحتياجات الشركة ، وتفويض السيد/ فنشنزو نشى بصفته العضو المنتدب و السيد/ جيربراند لينديرت هارم نيجمان بصفته رئيس القطاع المالي منفردين أو مجتمعين في التوقيع على أي مستند متعلق بذلك.

Signature:

التوقيع:

Noha Agaiby

نها عجايبى

Head of Investors Relations

مديرة إدارة علاقات المستثمرين